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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Isabella Lövin (MP)

2017/18:109 Möjligheterna att nå Miljömålsberedningens mål

Det är glädjande att det i Sveriges riksdag finns en bred majoritet bakom våra 
långsiktiga miljömål. Det betyder att vi kan lägga den överbudspolitik som 
länge dominerade den svenska klimatdebatten bakom oss.

Samtidigt betyder detta inte att vi nu kan slappna av, för det är ambitiösa mål 
som vi kommit överens om. Exempelvis ska utsläppen för inrikes transporter 
senast 2030 vara minst 70 procent lägre jämfört med 2010 års nivå. Dock finns 
det ett antal hinder att ta sig över. Just nu pågår arbetet med uppdateringen av 
EU:s förnybarhetsdirektiv, och för svensk del kan detta komma att innebära 
stora problem. Vill det sig riktigt illa kan vår tillgång på biobränslen komma att 
kraftigt begränsas. Det förslag som ligger på bordet kan, om det blir verklighet, 
komma att smalna av råvarubasen för förnybara bränslen på ett betydande sätt 
och därmed göra det mycket svårt, för att inte säga omöjligt, att nå våra egna 
ambitiösa mål.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Isabella Lövin:

 

Vad gör statsrådet och regeringen för att säkerställa att EU:s regler för 
förnybara bränslen inte kommer att försvåra det svenska arbetet med att sänka 
våra utsläpp?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-17
Besvaras senast
2017-10-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


